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2 Csudajó 

A Madách Imre Gimnázium angol nyelvű történetíró pályázata 

A Madách Imre Gimnázium angol nyelvű történetíró pályázatán diákja-

ink kiválóan szerepeltek: 

Zsigmond Zsombor - 3. hely 

Orosz Nikolett Zsuzsa - 7. hely 

Ruzsinszki Liliána - 8. hely 

Rácz Lili - 9. hely 

Az első három helye-

zett - így Zsombor is - 

meghívást kapott az 

ünnepélyes díjátadó-

ra. 

Gratulálunk! 

Szép eredmények 

"A víz kincs" 

A DMRV Zrt. Víz világnapi alkotópályázatán nagy si-
kerrel szereplő diákjaink ma vehették át díjaikat: 

Alsó tagozatos korcsoportban: 
 Dobrocsi Eliza 2. hely 
 Sashegyi Natasa 5. hely 
 
Felső tagozatos korcso-
portban: 
Néveri Boglárka 1. hely 
Gerhardt Adél 4. hely 
 
      Gratulálunk nekik! 

Diákjaink rangos kitüntetése! 

Korábbi kitűnő teljesítményük elismeréseként két diá-

kunk - Kocsis Emma és Varsányi Réka - megkapta a 

"Magyarország jó tanulója, jó sportolója" kitüntető 

címet. Az Emberi Erőforrások Minisztériuma  a cím 

elnyerésérével a kimagasló tanulmányi- és sportered-

ményt elérő tanulókat kívánja elismerni. 

 

Büszkék vagyunk rájuk! 

London Bridge 2022.  

A London Bridge 2022. országos döntőjében 
ismét gyönyörű eredményeket értek el diákjaink: 

6.osztály 
Poelinca Ádám 4. hely 
Vanicsek Ábel 5. hely 
Szalai Balázs 6. hely 

7. osztály 
Zsigmond Zsombor 4. hely 
Ruzsinszki Liliána 5. hely 

8.osztály 
Zsidai Zsófia 4. hely 

Gratulálunk! 
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Fantasztikus eredmények az Úszó Diákolimpián 

Úszó Diákolimpián mell-

úszásban Varsányi Réka  

7. a osztályos tanulónk 

országos bajnok!!!! 

 100 m  

 200m  

       Gratulálunk! 

 

 

Szép eredmények 

Focisiker! 
 

Május 2-án a harmadik korcsoportos fiúk a városi után a te-
rületi labdarúgó diákolimpiát is veretlenül nyerték meg és 
továbbjutottak a megyei döntőbe! 

Gratulálunk nekik és felkészítőjüknek is! 
 

Sikerek az Atlétika Többpróba Diákolimpián: 

Lányok:  

Egyéniben: 

III. korcsoport 1. helyezés Cs. Nagy Éva 

Csoportos: 

II. korcsoportos lányok 3. helyezés 

III. korcsoport lány 2. helyezés 

IV. korcsoport lány 3. helyezés 

Fiúknál:  

III. korcsoportos fiúk 2. helyezés 

Gratulálunk a csodás eredményeikhez! 

Focisiker a Diákolimpián! 

2022. tavaszán Pest megyében 74 iskola indult el a kispályás 

labdarúgó diákolimpián. Iskolánk csapata végül 3. helyen 

végzett. A csapat tagjai (balról jobbra):  

Mojzer Barnabás, Csákvári Márton, Turza Ákos, Pach Huba, 

Herczeg Balázs, Vasas Máté, Pesti Viktor, Lózs Benett, Graf 

Zalán (guggolva) + Hóbor Andor, aki nincs a képen 
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Abonyi Szabina  
Az elmúlt nyolc év felejthetetlen volt számomra. Voltak jó és rossz él-
ményeink is, de mindezek ellenére mindig kitartottunk egymás mellett, 
és támogattuk segítettük egymást. Szerintem fel sem fogtuk, hogy jövő-
re egy új korszak kezdődik az életünkben. Hiányozni fognak a tanárok és 
az összetartó osztály. Büszke vagyok arra, hogy egy ilyen jó iskolában 
tanulhattam!   

Badacsonyi Viktória  
Emlékszem, mikor első napon ültünk az iskolapadban, a szüleink mö-
göttünk álltak, mint védelmező pajzsok.  A nyolc év, melyet az iskolában 
töltöttem, sok jó és rossz pillanatot is hozott.  Mindig emlékezni fogok 
arra, milyen volt tanulni a szorzótáblát, az írás-olvasást.  Alsóban is el-
jött egy utolsó nap, már akkor átéltünk a búcsúzást. Mikor ötödikbe 
kerültünk fel, várt ránk az erős felső, ahol nem lesz már a babusgatás, 
önállónak kell lenni és tanulni.  Új tanárokat, új tantárgyakat és izgalma-
kat hozott ez az időszak.   Emlékezni fogok az iskolában történt esemé-
nyekre, viccekre, és a dolgozat előtti izgalmakra, ahogyan mindenki 
mindenkit kérdez, hogy ugyan mi lesz a megoldandó feladat!  Most újra ezt éljük át, ami még emlékezetesebb lesz! Újra 
mögénk kell állni a szüleinknek, és látni, ahogy lezárul egy korszak, és kezdődik a nagybetűs élet, -aminek a kapuja a balla-
gás - és ehhez nekünk kell megtalálni a megfelelő kulcsot.   

Bahor Ármin  
Furcsa volt számunkra 5. osztályban, amikor kiderült, hogy termek közt vándorlás lesz, és több tantárgyat ismerünk meg. 
Nekem a 6. év az az online oktatásból állt, mert tavasz elején karanténba kerültünk, és év végéig abban is maradtunk. A 
hetedik egy újabb hidegzuhany volt, mivel a természettudomány felbomlott, és lett belőle négy tantárgy. A nyolcadik az 
nagyon nehéznek tűnt elsőre, de most már nem így gondolok rá. A felvételi nagy próbatétel, de igazából nem az, csak kicsit 
kell rá gyakorolni. 

Bethlen Anna  
Mikor elsősként  az iskolába kerültünk, emlékszem, a nyolcadikosokat néztük, hogy ők milyen nagyok. Mi még sírtunk, hogy 
nincs itt anya, és néztük, milyen nagy a világ hozzánk képest. Az iskola alsóban a biztonságot jelentette számunkra. Mikor a 
mesés negyedik osztálynak vége lett, nagyon boldogok voltunk, hogy végre mi is felsősök leszünk. Mit is takart akkor ne-
künk a felsős szó jelentése? Az első szerelmet, az első nagyobb őrültséget, csínyt, az első telefonelvételt, de leginkább azt, 
hogy már mi is végre nagyok lettünk. Ötödik év eleje csodás volt, bár a büfébe mindig beelőztek a legnagyobbak, töpreng-
tünk is, hogy milyen lenne nyolcadikosnak lenni. Teltek az évek, és elkezdtük az utolsó esztendőt.  Az elején olyan volt, 
mintha még hetedikesek lettünk volna, de amint túl voltunk a felvételin, úgy éreztük, mintha miénk lenne a világ. Teljesen 
más, mint korábban elképzeltük… Egyszóval, sokkal jobb megélni, mint ahogyan azt vártuk annyi éven át. Sajnos azonban 
hamarosan ballagunk, pont akkor, amikor végre kiteljesedve érezzük magunkat. A gimiben minden kezdődik előről. Mi le-
szünk a kicsik, a gólyák. Most tényleg szomorúsággal tölt el a ballagásunk. Nem akarjuk itt hagyni a nyolc évnyi biztonságot 
nyújtó otthonunkat.   
Czombos László  
Nagyon gyorsan elrepült ez a nyolc év. Az alsós évek sokkal könnyebbek voltak, kevesebb tanulással is jó jegyet lehetett 
kapni. A felsőben viszont már egyre többet kell tanulni, hogy jó jegyet tudjál szerezni, és jó iskolába vegyenek fel.  A jelenle-
gi igazgató nagyon sok fejlesztésekbe, újításba kezdett az iskolával kapcsolatban, amit jó látni. Remélem az iskola továbbra 
is ilyen színvonalas hely marad!  

Dinka Kitti  
Ez elmúlt 8 évben sok új barátot és élményt szereztem. A közös osztálykirándulások, a tréfák nagyon fognak hiányozni. A 
tanárok is nagyon segítőkészek volt az elmúlt 8 évben. Bár az igaz, hogy néha “haragudtunk “ rájuk, mikor annyi dogát 
írattak velünk. Hamar elrepült ez a 8 év, de nagyon jó volt.    
Hanzli Barnabás  
Az óvoda után nagyon vártam az iskolakezdést, mivel három csoporttársammal kerültem egy iskolába.  Az egyik kedvenc 
tantárgyam az angol, amiből Gabi néni segítségével az évek során egyre jobb lettem. Az online oktátás idején sokkal jobban 
ment a tanulás, mert több időm volt a feladatok megoldására. Az iskolába visszatérés alkalmával örültünk, hogy ismét 
együtt lehettünk. A keringőre való felkészülést nagy izgalommal vártam, és a fellépés is egy életre szóló élmény volt.   

Lőrincz Kornél  
Alsós éveimet nehéz, de fel tudom idézni.  Emlékszem rá, hogy reggelente a szüleim hoztak és vittek be a suliba, majd pedig 
ők jöttek értem.  Arra, hogy minden nap cipőt kellet cserélni, mert itt még nem kellett teremből terembe vándorolni, mint 
felsőbe, mindenkinek megvolt a saját terme.  A tanítónők kedvesek, elsőre olyannak tűntek, mint az oviban az óvónők.  Az-
tán a későbbiekben, ha az osztály egy kicsit hangosabb volt, olyankor a tanáraink is idegesebek lettek egy picit.  3. , 4. osz-
tályban már komolyodtunk, de persze a gyerek csak gyerek, és még ezekben az években se tökéletes minden. Itt már job-
ban a tanuláson van a hangsúly. Negyedikben már mindenki inkább azt várja, hogy mehessen 5-be, és ő is lehessen nagy 
felsős.  Felsőben a sok nagy között kicsit fura volt, akár még félelmetesnek is hívhatnám.  Mindez csak az első benyomás.  
Összességében sosem volt rossz iskolába járni. Nyilván voltak olyan napok is, amikor inkább nem jöttem volna be, de a hét 
minden napját az iskolában töltöttük együtt, a barátok megszépítették az egészet.  

Schlenk Flóra 
Még emlékszem, amikor először léptem be az iskolába, nem ismertem senkit. Aztán hamar megismertük egymást. Nem is 
gondoltam volna, hogy ilyen hamar eltelik ez a nyolc év. Jövőre már mindenki középiskolába fog járni, új osztálytársaink 
lesznek. Még nem igazán tudom elképzelni, hogy milyen lesz az új iskola, de abban biztos vagyok, hogy egy kicsit hiányozni 
fog ez az osztály.    
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Nagy Réka  
Ha jobban belegondolunk mi nyolcadikosok, pár szempillantás alatt elrepült ez a nyolc év. Pedig olyan sok miden történt ez 
az idő alatt, és oly sok kalandban volt részük. Én személy szerint második otthonomként tekintek a Juhászra. Minden nap jó 
érzés tölt el, amikor beérek az iskolába, és rögtön biztonságban érzem magam. Ez a nyolc év talán életem legjobb időszaka 
volt, még a megpróbáltatások ellenére is.  Örömöt és erőt ad az a tudat, hogy a jövőben a diákok is ugyanúgy fognak nézni 
minket a falakon, mint mi, és arra gondolnak, hogy „Nekik is sikerült. Nekünk miért ne menne?”  
Sinka Milán  
8 évvel ezelőtt kezdtem az általános iskolát. Az óvodából kikerülve nagy várakozással, kíváncsisággal indultam neki az 
előttem álló 8 évnek. Az első évben tanultam meg írni, olvasni, a betűk ismerete, és maga az írás nagy öröm volt számomra. 
Új barátokat szereztem, hamar beilleszkedtem, szép lassan megismertem mindenkit az osztályból. Harmadik osztályban új 
tanítónénit, és egy tanítóbácsit kaptunk, ő lett az új osztályfőnök. Elsőre furcsa volt, hogy tanítóbácsi fog tanítani, de nagyon 
hamar megszerettük. Sajnos ő is csak két évet tanított, mert mikor felső tagozatosak lettünk, sok új tanárt kaptunk. Minden 
egyes tantárgyat más tanár tanított.   
Az év végi osztálykirándulások jól sikerültek, sok élményt szereztünk.  
Ötödiktől kezdve felső tagozatos lettem, az elkövetkező 4 évben többször kaptunk új osztályfőnököt. Mindegyiket sze-
rettem, de az osztályfőnökségen túl bizonyos tantárgyakat ők tanítottak, ezért “velünk maradtak”. Hatodik osztály második 
félévében egy világjárvány terjedése miatt online oktatásra kényszerültünk, mely a kezdeti nehézségek után rutinszerűen a 
mindennapi életünk része lett. Az elején még örültünk, hogy otthon lehetünk, hogy otthonról tanulunk, nem kellett iskolába 
menni, de egy idő után már hiányoztak az osztálytársak, bizony hiányoztak a tanárok is, és hiányzott az iskolai élet, nem vol-
tak közös élmények, így nincsenek emlékek. Most, hogy a tanév vége előtt vagyunk 1,5 hónappal, lassan tudatosul bennünk, 
hogy milyen rövid idő alatt elszállt ez a 8 év, és ezzel együtt vége az általános iskolai éveinknek.  
Szabó Botond 
Sok évet töltöttünk ebben az iskolában. Sok rossz és sok jó napot. Sokszor majd sokan csak egy régi emlékként emlékszünk 
vissza erre az iskolára, viszont eszünkbe jutnak az itt megismert barátaink illetve tanáraink. Sok szép emlékkel távozunk most 
ebből az iskolából, és köszönöm a tanáraimnak, hogy eddigi életembe sok hasznos tudással ruháztak fel, vagy legalábbis pró-
báltak  felruházni.  
Szabó Csenge: 
Tisztán emlékszem a napra, amikor először léptem be a Juhászba… Harmadik osztály féléve volt. Mai napig úgy gondolom, 
hogy ez volt életem egyik legjobb döntése. Nagyon hamar befogadtak maguk közé, és segítettek, amiben csak tudtak. Nem 
csak a diákok, hanem a tanítók/tanárok is. Emiatt borzasztó hálás vagyok, mivel a barátkozás nem igazán az erősségem, ha 
egy csapat idegenről van szó. Mára azonban ezek az „idegenek” váltak a második családommá. Év eleje óta azon gondolko-
dom, mi lesz, ha mindennek vége lesz? Mi lesz, ha már nem lesz itt Éva néni, hogy támogasson? Hisz ő a valaha volt legjobb 
ofő. Nem tudom eléggé megköszönni neki mindazt, amit értünk, értem tett. És persze köszönöm a többi tanáromnak és ta-
nárnőmnek is, akik segítettek a jó úton haladni előre. Szívembe zártam például Laci bácsit, akinek az órái szerettették meg 
velem a verseket. Kriszti nénit, aki mindig igyekezett segíteni nekünk, hogy megértsük, sőt megszeressük a törit. Ivett nénit, 
amiért mindig nagyon jófej volt az órákon, de sosem hagyta, hogy ezzel visszaéljünk. Sorolhatnám még egyenként, hogy me-
lyik tanárt miért szeretem, de akkor oldalakon keresztül itt lennénk még. Azzal zárnám ezt a kis búcsúlevelet, hogy gyerekko-
rom legszebb időszaka volt ez a majdnem 6 év. Ahányszor azon gondolkozom, hogy itt kell hagynom mindezt, könnybe lábad 
a szemem. Bár lenne még időnk!... Viszont emelt fővel és rengeteg csodálatos, értékes emlékkel távozom innen júniusban! 
Ezt pedig sosem felejtem el…  
Szegner Tamás: 
Mindig jólesik visszaemlékezni az előző évekre, hónapokra, akár a napokra is. Az évek során rengeteg főleg pozitív emléket 
szereztem, legyen ez ökörség vagy normális óra vagy a szünetekben eltöltött idő. Szerintem ezeket sosem fogom elfelejteni, 
és még sokáig fogok egy-egy vicces szót vagy mondatot visszaidézni, amelyek majdnem mindenki számára ismertek, és pon-
tosan tudni fogják, hogy miről is van szó. Természetesen nem megy minden úgy, ahogyan eltervezzük, és születtek néha vá-
ratlan események is, legyen ez egy dolgozat vagy felelés is. Ezektől eltekintve örömmel tölt el, hogy sikeresen „átvészeltük˝ 
ezeket az éveket és, ha nem is a legelejétől fogva, de a végére sikeresen összekovácsolódott az osztály. Viszont egyszer min-
den véget ér, ha jó, ha rossz, és remélem továbbra is találkozni fogunk egymással, mint osztály.  
Szilágyi Eszter 
Én az iskolás éveimet nem a Juhászba kezdtem, hanem egy másik iskolába. Aztán a sport miatt kerültem át. Végül nem bán-
tam meg, mert rengeteg új élménnyel gazdagodtam. Például az ötödikes osztálykirándulás, amikor moziba mentünk, és Vicá-
val megijesztgettük a Milánt és Botit, az nagyon vicces volt. Vagy amikor egyszerre mondtuk Vicával, hogy rúzsos a foga Me-
linda néninek. A sok suli buli és farsang. (ami idén nem sült el jól) Amikor hatodikba rászorult Szofi fejére a vonalzó és a hete-
dikes hajótúrás osztálykirándulás.  Persze a keringő, ami mindenkinek élete egyik legszebb napjává vált. Ezek mind egy jó 
emléket idéznek fel bennem. Remélem, sok barátság megmarad az osztályból és mindenki boldogan fog távozni.  
Tenják-Chikán Szabolcs 
Már több, mint 7 éve járok ebbe az iskolába. Sok jó alsós élményem van. Nagyon jók voltak az osztálykirándulások. Az is jó 
volt, hogy kevesebbet kellett tanulnom, és jobbak voltak a jegyeim. Nem volt annyi kihívás. Felső tagozaton már nem érez-
tem olyan jól magam. Kevesebbet tanultam, ezért rosszabbak lettek a jegyeim. Nyolcadikban rákapcsoltam a tanulásra. Meg 
is lett az eredménye, felvettek az első helyen megjelölt középiskolába.  Jó érzéssel tölt el, hogy Bence barátommal együtt 
raklap padokat készítettem az iskolának.  
Összességében jó volt ez a 8 év, de lehetett volna jobb is. Párszor megfordult a fejemben, hogy elmegyek másik iskolába, de 
nem tettem. Nem akartam a barátaimat itt hagyni.   
Török Marcell: 
2018. szeptemberében jöttem a Juhász Gyula Általános Iskolába, itt kezdtem az ötödik osztályt.  Kezdetben nehéz volt a ta-
nulás és a beilleszkedés, de hamar hozzászoktam. Szereztem néhány barátot. Hatodik második félévében jött egy világjár-
vány (koronavírus), ezért online kellett tanulnunk. Elég bonyolult volt interneten keresztül tanulni, de belerázódtam. A hete-
dik évben is sokszor karanténban tanultunk, de nem volt nagy tragédia. A nyolcadikos év volt számomra a legnehezebb.  
Az iskolában mi vagyunk a legidősebbek. Volt, amikor felvételire, keringőre, kompetenciára, vizsgára kellett tanulni. Nagyon 
örülök, hogy felvettek abba az autószerelő technikumba, ahová vágytam. Az utóbbi évek önállóbbá tettek, sokat változtam.  
Székely Szófia 
Az utolsó év ebben az épületben. Az osztály ekkorra már összeért, egy egész összetartó csapat lett. Talán a keringő az az ese-
mény, ahol a legjobban összetartottunk, izgultunk egymásért, és magunkért is. Nagyon jól sikerült, örök élmény marad. Örü-
lök, hogy ezt az osztályt kaptam, sok vita, nehézség volt, de végülis megoldottuk közösen. Remélem, középiskolába is lesz 
legalább ennyire jó osztályközösség. 
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 Pálinkás Petra:  

Ez a nyolc év nagyon gyorsan elment, de én minden pillanatát élveztem. Számomra a nyolcadik év volt a legjobb a felvételi 

és a vizsgák ellenére is. Sajnos az osztály csak az utolsó évben kovácsolódott össze egy jó közösséggé. Azt hiszem, hogy a 

keringő próbákat szerettem a legjobban. Az iskolámra és erre az itt eltöltött nyolc évre még remélem sokáig fogok emlékez-

ni.  

Tóth Boglárka:  

A nyolc évem alatt sok mindent tanultam, megtapasztaltam. Megismertem különböző embereket, barátokat szereztem. 

Tanítottak minket különböző módszerekkel, tudásunk így gyarapodott. A továbbtanulásban is sok segítséget kaptunk, így 

mindenkinek jól sikerült a felvételi.  

Pálvölgyi Bence:  

Hamarosan eljön a tanév vége, jövő szeptemberben megkezdem középiskolai tanulmányaimat. Nagyon örülök, hogy fel-

vettek a Boronkay informatika tagozatára. A sikeres felvételit két kedvenc tanáromnak, Kovács Éva néninek és Laci bácsinak 

(és persze Anyukámnak és magamnak is) köszönhetem. Az elmúlt 8 évben megtapasztalhattam, hogy milyen jó tankönyvek-

ből (a Mozaik Kiadó tankönyvei) tanulni, illetve rosszakból (a kötelezővé tett magyar nemzeti állami tankönyvek). Hálával 

tartozom azon tanáraimnak, akik nem kínoztak minket azzal, hogy az utóbbi nagyon nemzeti tankönyvekből kelljen magol-

nunk. Az osztályunkból többen is a Boronkayban tanulnak tovább, így bízom benne, hogy sokukkal rendszeresen fogok talál-

kozni.  

Kállay Péter:  

Tisztán emlékszem az első napra, amit ebben az iskolában töltöttem. Nagyon féltem, mert nem tudtam, mi vár rám. Hatal-

mas épület, rengeteg gyerek, minden ijesztő és új volt. Ahogy teltek az évek, egyre inkább éreztem magam otthonosan. Az 

osztály idegenekből egy összetartó közösséggé forrt, Tanáraink pedig őszinte segítőink lettek, és kölcsönös tisztelettel dol-

goztunk együtt. Sokat fejlődtem, legfőképp a személyiségem. Rengeteg élménnyel és tapasztalattal lettem gazdagabb. Min-

denesetre csodálatos élményeim fognak ide fűzni. Emlékezni fogok az osztálytársaimra, és azokra a tanárokra, akik szere-

tettel tanítottak.  

Gulyás Virág  

Gyorsan elrepült ez a nyolc év. Igaz, hogy nem az első évtől kezdtem veletek, de minden pillanatát élveztem, amit együtt 

töltöttünk. Sok barátot szereztem, remélem, életre szólókat is. Voltak nehezebb időszakok, kisebb nézeteltérések is. Köszö-

nöm nektek az együtt töltött éveket és a sok kalandot, amit veletek élhettem át.   

Takács Tamara  

Ez a nyolc év felettébb érdekes volt, nem mondom, hogy újra csinálnám, de egyszer jó volt, megvolt, vége van: köszi puszi.  

László Botond  

Ez a nyolc év innen nézve gyorsan elrepült. Nagyon fognak hiányozni az osztállyal való ökörködések. Volt sok nevetés, akadt 

sírás is, de összességében hálás vagyok, hogy a közösség befogadott. Emlékezni fogok a tanárok tanácsaira, és remélem, a 

középiskolában is helyt fogok állni. Boldogan és kedves emlékekkel fogok elballagni.  

Greff Hanna  

Az utolsó év ebben az épületben. Az osztály nagy része már összeszokott, egy összetartó csapat lett. Talán a keringő volt az 

az esemény, ahol a legjobban összekovácsolódtunk, izgultunk egymásért és magunkért is. Nagyon jól sikerült, örök élmény 

marad számunkra. Örülök, hogy ezt az osztályt kaptam, nagyon jó embereket ismertem meg. Remélem, a középiskolában is 

lesz legalább ennyire jó osztály/osztályközösség.  



Becsó Adrien  

Jó volt ide járni. Nagyon sok program és buli volt. Örülök, hogy végig jártam ezt a nyolc évet itt.  

Kiss Mihály  

Szerencsére felvettek az általam kiválasztott iskolába. Az egy jó dolog hogy egy új iskolát kezdünk, új embereket ismerünk 
meg, de azért hiányozni fog a Juhász. Rengeteg élményt szereztem itt, és nyolc év alatt sok mindent tanultam.  

Ébner Olivér  

Mikor elsőben átléptem az iskola kapuját, még nem gondoltam, hogy ennyi kalandban lesz részem. Az Osztályunkkal na-
gyon sok mindent megéltem, benne voltam minden jóban, de sok csínytevésben is, bár azokat mindig vállaltam is. Tanára-
imnak köszönhetően sokat fejlődtem, de még van hová. Köszönök mindent a tanáraimnak.  

Varjú Szonja  

A nyolc év nagyon gyorsan eltelt. Emlékszem, amikor elsőben verset szavaltam az évnyitón. Sok jó és vicces emlékem van, 
de a személyiségi jogok megsértése nélkül egyik történetet sem tudnám elmesélni… Így hát hallgatok!  

Dudás Diána  

Őszintén már vártam ezt a 8. év végét. Rengeteg tanulás áll mögöttünk és előttünk is, de már nincs sok hátra. Boldog vol-
tam ezzel az osztállyal. Első jó néhány évben szétszakadtunk csoportokra, de mostanára ez megváltozott. Hiányozni fognak 
a tanáraink, az osztály és az élmények, amelyeket együtt töltöttünk, de nem szívesen csinálnám végig újra. Részben örülök, 
hisz a középiskolában új tapasztalatokat szerezhetek, és megismerhetek új embereket, viszont mindig is hiányozni fog a 8.b.  

Szalai Zselyke  

Búcsúzom tőletek. Emlékszem az első napomra, mikor még félve jöttem be az iskolába barát és ismerős nélkül. Már négy 
éve volt, mivel én csak ötödik óta járok ebbe az iskolába. Csak négy év, mégis mintha ezer éve ismerném osztálytársaim s 
tanáraim. Nagyon sok mindent tanulhattam és tapasztalhattam ez esztendők alatt, és semmit nem bántam meg. Imádtam 
az iskolai programokat, az osztályépítő kirándulásokat, és hálás vagyok azért, hogy egy biztonságos és szeretettel teli helyen 
járhattam általános iskolába. Köszönöm ezt a négy évet. Hiányozni fogtok!  

Galéta Gergő  

8 esztendő hamar el telt. Voltak benne jó meg rossz dolgok is. Néha szenvedés, néha gyerekjáték, sok felesleges szivatás, 
sok dolgozat: ez teszi néha az embert őrültté. Sok sikert és kitartás minden kis és nagy gyereknek!  

Zsidai Zsófi  

Amikor olykor-olykor a kezembe kerül egy-egy régi vonalas füzet, Csudajó szám, egy közös pillanat megörökítve az osztály-
ról, akkor ébredek rá igazán, mennyire meghatározó és nagyszerű nyolc évet zárunk most. A felejthetetlen, humoros ma-
gyarórák Laci bácsival, hangulatos matekórák Éva nénivel, Sulipódiumok, osztálykirándulások, egytől egyig kedves emlékek, 
nagyon fognak hiányozni. Hálás és büszke vagyok, hogy az immár NYOLCADIK BÉ OSZTÁLY nevet viselő közösség tagja le-
hettem, rengeteget nevettünk, tanultunk, és persze olykor rosszalkodtunk is a nyolc év során. Nehéz elképzelni, hogy idén 
búcsút intünk az elmúlt, élményekben gazdag tanéveknek, de sosem fogom feledni, hogy mindezt a Juhászban élhettem át. 

Csányi Mira  

Már sokszor elképzeltem, hogy milyen érzés lehet 8 év után elhagyni az iskolát. Vajon szomorú leszek vagy izgatott, mert 
egy új iskolába megyek? Szerintem mindkettő.  

Szomorú vagyok, mert itt kell hagynom a barátaimat, akikkel 8 éve szinte mindig együtt voltam. Hiányozni fognak a tanárok, 
akik próbáltak egy kis észt verni a fejünkbe, több-kevesebb sikerrel. Illetve a sulibulik, a kirándulások, minden együtt töltött 
idő az osztályommal. Viszont izgatott is vagyok, mert már várom az új iskolát, az új környezetet. Azt, hogy új embereket is-
merjek meg.  

Ez a 8 év gyorsan eltelt. Sok örömben, és néha egy 
kis bánatban volt részem az évek alatt, de mindig 
boldogan fogok visszagon- dolni az itt eltöltött időre.  

Dóka Bálint  

Hamar eltelt ez a nyolc év, észre se vettem. Na, jó, 
talán mégis. Ha újra kezd- hetném, akkor nem ten-
ném. Sok jó élményt sze- reztem mind a tanáraim, 
mind az osztálytársaimmal kapcsolatban. Sokat tanul-
tam ez alatt a 8 év alatt. Felkészülten indulok to-
vább a középiskolába.  

Pap Kíra  

Rengeteg emlékem kötő- dik a Juhászos 8 évemhez. 
Voltak vicces ,nevetős, de voltak szomorú pillanatok 
is. Barátaimra, tanáraimra és osztályomra szeretettel 
fogok visszagondolni, és mindig emlékezni fogok 
ezekre az évekre, amikor elsétálok majd az iskola 
épülete előtt.  
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Stircula Ákos 

Az elmúlt 8 évben nagyon sok élménnyel gazdagodtam, jó barátokat szereztem. Szünetekben az időt a büfében töltöttük el 
barátaimmal, ez lett a kedvenc helyünk. 
A legjobb osztálykirándulásaim egyike a sárkányhajózás volt. Élveztem az itt eltöltött éveket. 

Schmidt Mihály 

Már az első pillanattól kezdve nagyon tetszett ez az iskola. Tudtam, hogy jó kezekben vagyok. Elsőtől kezdve nagyon jó ta-

náraim voltak. Szerettem az iskolai programokat, a sulipódiumot és az iskolanapokat. Amikor felsőbe kerültem, már sokkal 

többet kellett tanulnom, de végül meg lett a jutalmam: felvettek a választott iskolába! Rossz érzés elmenni innen!  

Vasas Réka 

Harmadik osztályban volt szerencsém ebbe az iskolába és ebbe az osztályba kerülni. A kezdeti nehézségek után sikerült 

beilleszkednem, nagyon jó barátokat szerezhettem. A felsős éveimet nagyon élveztem, a sok bolondozás és viccelődés em-

léke biztosan sokáig elkísér majd, talán felnőtt koromig is. Lehet, hogy nem a mi osztályunk volt a tanárok kedvence, ennek 

ellenére szinte mindenkivel sikerült megtalálnunk a közös hangot. Az elmúlt időszak nagyon emlékezetes marad számunk-

ra!  

Pintér Zoé 

Az itt eltöltött 8 évet nem tudnám máshol elképzelni! Mindig összetartottunk és kiálltunk egymás mellett. Voltak apróbb 

gondok, de mindig átvészeltük együtt. Az osztályunkból jöttek-mentek a gyerekek – ez olykor szomorúvá tett minket. Úgy 

éreztem, a mi osztályunk kitűnt a többi közül. Van, aki szeretet, talán van, aki nem. Mi egymást a magunk módján igen. A 

szokásaink, élményeink idővel szép emlékké válnak. Néhány embert nagyon megszerettem – és ez az iskolának köszönhe-

tő. Hiányozni fog itt minden, ami „mi voltunk”.  

Thaler András 

Amikor először léptük át az iskola kapuját, nem gondoltuk volna, hogy ennyi mindenen leszünk túl pár év múlva. Izgalmas 

volt, tömérdek tudással gazdagodtunk, sok jó barátot szereztünk. Emlékezetes 8 év volt.  

Pajer Levente 

Negyedik óta járok ide, azóta rengeteg élményt gyűjtöttem itt. Sokat kellett tanulnom, gyakran feleltünk, sok házink volt, 

de mindennek meglett az eredménye. Jók voltak az osztálykirándulások is. Szerettem ide járni.  

Szabados Dániel 

Amikor megérkeztem az iskolába, még nagyon sokat játszottunk itt. Alsóban szerettem az osztálykirándulásokat, felsőben a 

sárkányhajózásokat. Gyakran mentünk moziba is. Valószínűleg vissza fogom sírni még ezt az iskolát!  

Hartl Dániel 

Sok kedves emlék köt ehhez az iskolához. Felbecsülhetetlen emlékekkel lettünk gazdagabbak. Tanultunk, kirándultunk, tú-

ráztunk, kotyvalékot készítettünk…Az én legkedvesebb emlékem mégis csak a keringő. Bánjuk bűneinket? Igen! Visszajön-

nénk és bocsánatot kérnénk később ezekért? Igen! Tudjuk, hogy ez az iskola visszavár minket mindig!  
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Krausz Noémi 

8 év alatt rengeteg közös élményre tettünk szert. Voltak vitáink, félreértéseink is, de mindig meg tudtuk beszélni ezeket. 

Sokat kirándultunk, érdekes és gyönyörű helyekre is eljutottunk. Szép emlékek kötnek a Váci Juhász Gyula Általános Iskolá-

hoz. Rettentően hiányozni fog ez az elmúlt 8 év!  

Fehér Viktor 

Sok jó emléket szereztem a 8 év alatt a Juhászban. Nagyon élveztem az osztálykirándulásokat. Az online oktatást is jól meg-

oldották nálunk.  

Hegyes Henrietta 

Szerettem ezt az iskolát, szerettem ezt az osztályt. Rengeteget tanultunk, de nagyon sokat szórakoztunk is. Jó közösség ala-
kult ki, ha kellett, megvédtük egymást. Hiányozni fog!  

Fodor Rajmund 

Úgy gondolom, egy szerető, kedves osztállyal élhettem át az általános iskolás korszakomat. Nagyon sok szép közös emlé-
künk van, dartsozás, kotyvalék-készítés, stb …Ezeket csak ebben az iskolában élhettem át. Szerencsésnek érzem magam, 
hogy „juhászos” lehettem.  

Sztranyan Dia 

Sokan rossznak tartottak minket, de nálunk összetartóbb osztály nem volt. Voltak furcsa szokásaink, csínyeink. Ezek most 
már emlékek, örökké velünk maradnak. Az osztálytársakat, barátokat, tanárokat az emlékek kötik össze. Már most hiányoz-
nak!  

Tóth Lilla Karina 

Már belegondolni is rémisztő, hogy azok az emberek és számomra kedves tanárok, akik a mindennapjaim részei voltak, 
most kilépnek az életemből! Ha én dönthetnék erről, továbbra is velük maradnék. El sem tudok képzelni öt napot nélkü-
lük… Voltak néha konfliktusok is, de én mindig jól éreztem itt magam. Olyan volt, mint egy kicsi család. Hiányozni fog ez. Én 
minden nap legalább egyszer vissza fogok emlékezni erre az időre. Örülök, hogy juhászos diák lehettem!  

Thury Bálint 

Ezalatt a pár év alatt sokat fejlődött az iskola és én is. Felejthetetlen élményeket szereztem!  

Cseke Nikoletta 

Ez a 8 év nagyon gyorsan eltelt. Az osztályunkkal rengeteg emlékezetes dolgot csináltunk…. többek között egy szekrényla-
kást is. Olyan barátokat találtunk, akik remélem sokáig megmaradnak! Valójában elsőben még nem hittem, hogy ilyen jó 
lesz ez az egész, de a 8 év alatt nagyon össze-
szoktunk, megszerettük egymást.  
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VELÜNK TÖRTÉNT—RÓLUNK SZÓL 
Alsó tagozat 

április 13:Lázár Ervin Program ke-

retében a Szabadtéri Néprajzi Mú-

zeumban, közismertebb nevén 

szentend-

rei Skan-

zen jártak 

4.-es és 7.-

es diákja-

ink. 

április 14-19: tavaszi szünet. 

Április 22: A Föld napja alkalmából 

a 2.b a vácrá-

tóti Nemzeti 

Botanikus 

Kertben járt, 

hogy temati-

kus rendezvé-

nyen részt 

vegyen.  

április29: Gratulálunk Horváth Ka-

rolinának, aki az országos korcso-

portos sakkbaj-

nokságon 

az U 10-es kor-

csoportban VI. 

helyezést ért el.  

május 6: 

"Énekelj az erdőben" Madarak és 

fák napja alkalmából országos er-

dei dalos találkozót szervezett az 

Erdő Ajándéka Erdei Iskola és Alapít-

vány, mely alkalmából a 2.b ellátoga-

tott a közeli Rózsakertbe, hogy csat-

lakozzanak a szép hagyományhoz. 

 

 

 

 

 

 

 

 

április-május: ArTec VándoRobot 

szakkör Iskolánkban, az ArTec robo-

tika szakkörünk 5 hete indult, sze-

rettük volna, hogy több évfolyam is 

kipróbálhassák a készleteket, ezért a 

szakkörre 2-2 3 fős csoportokat szer-

veztünk a 2. 3. és 4- évfolyamon. 

Ezzel is sze-

rettük volna 

bizonyítani, 

hogy a prog-

ramozást 

játékos mó-

don már az 

alsóbb évfo-

lyamokon is be lehet és be is kell ve-

zetni. 

május 12: Alsó tagozatosok L(ogika) 

Ü(gyesség) K(itartás) országos baj-

nokság 

második 

(területi) 

fordulója 

volt Bu-

dapesten. 

A máso-

dik osztá-

lyosok 

közül Bor-

za Elina 4. 

helyezést, a 3. osztályosok közül 

Pach Olivér 4., Kiss Dávid Dániel 5. 

helyezést ért el. 

május 13: LEP 

program kereté-

ben a 2. évfolyam 

a Nőtincsi Sehol-

szigetet látogatta 

meg, melynek cél-

ja az őshonos álla-

tok bemutatása 

volt. 

május16-17: Két na-

pos osztálykirándulá-

son vettek részt a 2.a 

osztály diákjai Berke-

nyén 

Május 22: Sakk-siker: 

Petőcz Gergely az I. 

Lőrincz Károly sakkver-

senyen 3. helyezést 

ért el. 

május 25: Osztálykiránduláson volt az 

1.b Nőtincsi Seholszigeten, a 4.b Tar-

zan Parkban járt. 

május 26: Az 1.a és 

3.b közös kirándulása 

a Bu-

dapesti 

Tarzan 

Park-

ba. A 3.a osztály Török-

mezőn túrázott.. 

május 27: 4.a Királyréten tartotta a 

tanulmányi kirándulását. 

június 9: A Gyadai tanösvényre látoga-

tott el a 2.b osztály. 
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VELÜNK TÖRTÉNT—RÓLUNK SZÓL 

Felső tagozat 

 

Április 21: Hatodikos diákjaink 

ellátogattak a Digitális Alkotómű-

helybe ahol megismerkedhettek a 

3D nyomtatással. 

 
április 20: Iskolánk pedagógusa, 

Ilyés Gábor, kiváló oktató-nevelő 

munkájának köszönhetően a mi-

niszter elismerő oklevele kitünte-

tésben részesült. 

április 22: Diákjaink remek szerep-

lése a megyei versenyeken XXXII. 

Herman Ottó Biológiaverseny, 7. 

helyezett: Zsidai Zsófia, 8. helye-

zett: Werner Máté, 11. helyezett: 

Kiss Mihály. XXX. Teleki Pál Föld-

rajz-Földtan Verseny, 8. helyezett: 

Zsigmond Zsombor, 10. helyezett: 

Réti Bálint, 14. helyezett: Kádár 

Zsófia. 

április 26-30: A hetedikesek pro-

jekt-hete. Egy korábbi hagyo-

mányt felkarolva a hetedik évfolya-

mos diákok - Bea Balázs tanár úr irá-

nyításával – komplex földrajzi pro-

jekteket készítettek és adtak elő csa-

patmunkában. 

április 29: „NO BACKPACK DAY” Kre-

atív ötletek a napra, hogy miben 

hozd a felszerelést, kivétel iskolatás-

ka. 

május 3-4-5: Tavaszi papírgyűjtés. 

május 10: Sikerek az Atlétika Több-

próba Diákolimpián.  

május 15: Mária Terézia Napok ren-

dezvénye. A 6.a osztály lelkes csapa-

ta részese lehetett a Mária Terézia-

napok keretén belül megrendezésre 

került interaktív múzeumpedagógiai 

udvar programjainak. A délelőtt fo-

lyamán Családbarát koncerten élvez-

hették a Vác Civitas Szimfonikus Ze-

nekar előadását. Kísérő tanáruk Ra-

dos Krisztina volt. Nemcsak a méltó 

viselkedésért - ami helyenként a bá-

torságukat is mutatta -, hanem azért 

is 

büszke volt rájuk a tanárnő, mert 

egyedüli résztvevői voltak a város álta-

lános és középiskoláinak.  

 

 

 

május 16: Diákjaink elismerése. Két 

diákunk - Kocsis Emma, Varsányi Ré-

ka - is megkapta a 

"Magyarország jó tanulója, jó sporto-

lója" elismerő címet! 

Focisiker a Diákolimpián. 2022. tava-

szán Pest megyében 74 iskola indult el 

a kispályás labdarúgó diákolimpián. 

Iskolánk csapata végül 3. helyen vég-

zett.  

május 18: A Madách Imre Gimnázium 

angol nyelvű történetíró pályázatán 

diákjaink kiválóan szerepeltek 

május 20: A London Bridge 2022. or-

szágos döntőjében ismét gyönyörű 

eredményeket értek el diákjaink 

Május 30: 

Iskolánk pedagógusa, Kovács Éva Má-

ria kiváló oktató-nevelő munkájának 

köszönhetően  a miniszter elismerő 

oklevele kitüntetésben részesült. 

május 27: Felsősök osztálykirándulá-

sa. 
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Rendhagyó anyák napja az 1. a osztályban 

Nagyon vártuk az idei májust, mikor végre újra anyák napi műsort látha-
tunk a gyermekeinktől, hiszen az utóbbi években ez az élmény sajnos ki-
maradt. A tanító nénik úgy vélték, hogy az együtt töltött időnél nincs 
szebb ajándék, ezért idén rendhagyó anyák napjában lehetett részünk. 
Ragyogó napsütésre ébredtünk azon az áprilisi napon, mikor megláto-
gattuk a Dunakanyar Tulip Gardent, az 1. a osztály tanulói, a két Gabi néni 
és az édesanyák. Csodás látvány tárult elénk, a tulipánok és nárciszok ép-
pen virágzásuk teljében mutatták meg magukat. A virágoskert végében a 
gyerekek szénabálákra ültek, és elszavaltak néhány anyák napi verset, 

énekeltek nekünk, majd minden kis-
gyerek átadta az egyedi és megismé-
telhetetlen ajándékot az anyukájának: 
a gyermekünk arcának sziluettjét ábrázoló képet kaptunk. A kis műsor után sorverse-
nyekben mérték össze a tudásukat a tanulók, jókat nevettünk rajtuk és velük, több-
ször elhangzott a tanítók szájából a mondat: „ez pont így megy nap mint nap az iskolá-
ban is”. A verseny után szabad játék következett és a várva várt virágszüret, melyet 
nagyon élveztünk.  Mindannyian színpompás tulipánokkal és egy valóban felejthetet-
len anyák napi emlékkel térhettünk haza azon a pénteken. Nagyon szépen köszönjük 
a szervezést a tanító néniknek!  

Csölle Katinka, édesanya az 1. a-ból 

ArTec robotika szakkör iskolánkban 

ArTec robotika szakkörünk 5 hete indult, amiről hírt is adtunk. Ebben az 
időszakban a gyerekek hétről hétre, egyre jobban merülnek el az alko-
tásban, programozásban. Szinte észrevétlenül szippantja be őket ez a 
különös érzés, amit még mi sem tudunk pontosan megfogalmazni, de 
érezzük, hogy valami nagyon jó dolognak vagyunk a részesei. Mivel az 
Abacusan Stúdió most hirdette meg az őszi 

pályázatát, reméljük ezzel a kis beszámolóval betekintést adhatunk az 
ArTec robotok világába és kedvet csinálunk másnak is, hogy kipróbálják. 
Iskolánkban szerettük volna, hogy több évfolyam is kipróbálhassák a 
készleteket, ezért a szakkörre 2- 2 3 fős csoportokat szerveztünk a 2. 3. 
és 4- évfolyamon. Ezzel is szerettük volna bizonyítani, hogy a programo-
zást játékos módon már az alsóbb évfolyamokon is be lehet és be is kell 
vezetni. Miután a gyerekek megépítették az alkotóelemekből a kacsát ábrázoló kis robotjukat, az első héten a micro 
bittel ismerkedtek meg. Ez a „robot agy” központi része. Nagyon sok lehetőség rejlik ebben az aprócska szerkezetben, 
de mi most a kijelzőjén megjeleníthető szimbólumokat programoztuk. A második héten a hangok generálásáé és a 
nyomógomb funkció beiktatásáé volt a főszerep. Ezek programozásával a robotunk nyomógombos utasításra már ze-
nélt és a micro bit kijelző villogott. 

A harmadik és negyedik héten a DC motor programozásában mélyültek el a gyerekek, így már mozgásra is bírták a kis 
szerkezeteket. A programozás során függvényeket hoztak létre, mellyel a parancsokat egyszerűsíteni tudják. Saját ma-
guk tapasztalták meg és jöttek rá, hogy mi befolyásolja a mozgás irányát, hosszát, sebességét, majd végül egy előre 
meghatározott pályára kellett programsort írniuk. Ha egy szóban kellene megfogalmaznom, hogy mi jellemzi az eddigi 
munkáját a gyerekeknek, akkor a HEURÉKA lenne a legjobb szó. Minden egyes alkalommal ilyen érzésük van. Rá-
jöttünk, megcsináltuk! Az elkövetkezendő hetekben a led lámpákat, érzékelőket fogjuk a robotokra csatlakoztatni és 
programozni, valamint önálló, kreatív munkákat fognak létrehozni, amiről természetesen megint beszámolunk majd. 

 Szép eredmények a LÜK bajnokságon 

Május 12-én tartották az alsó tagozatos L(ogika) Ü(gyesség) K(itartás) országos bajnok-

ság második (területi) fordulóját Budapesten. Területi fordulón azok a kisdiákok ve-

hették részt, akik az első fordulón (kistérségin) továbbjutottak. Iskolánkat három tanuló 

képviselhette.  

Második osztályosok közül: Borza Elina 4.helyezést, 3.osztályosok közül Pach Olivér 4., 

Kiss Dávid Dániel 5. helyezést ért el. Nagyon szép eredmények, gratulálunk Nekik! 
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„Nagyon jól éreztem magamat. Szuper tanáraink voltak. Egy csomó barátot szereztem és sok tudással gyarapodtam. A ked-
vencem az volt, amikor az osztállyal elmentünk a Vasúttörténeti Parkba. Rengeteg dolgot tudtam meg a vonatokról. Fel-
szállhattunk a kisvasútra is. Voltunk még a LEP keretén belül egy szentendrei kiránduláson is, a Skanzenben. Megnéztük, 
hogy régen milyen házak az Alföldön és a Balaton-felvidéken. Ez már nem volt teljesen újdonság számomra, mert elsőben 
Vera nénivel már jártunk ott. Negyedik év elején voltunk rollerezni is, nagyon klassz akadálypályát talált ki Zsuzsi néni és 
Csilla néni nekünk.  
Nagyon klassz négy év volt. Egy kicsit izgulok az ötödiktől.”  

Budai-Szresen Bianka 4.b 
„Elsőben nagyon nehéz dolgom volt, de nem a tanulással, hanem a beilleszkedéssel. Aztán csoda történt velem: lett egy 
barátnőm, Dóri. Sokszor veszekedtünk, de ezek a dolgok már elmúltak. Nagyon sokat mókáztunk. Az osztállyal vonattal 
mentünk kirándulni. Tele ettük magunkat nasival, aztán alig bírtunk felállni. Szuper négy évet töltöttünk együtt!  Irány a 
felső együtt!!!”  
„Én azt szerettem ebben a négy évben, hogy lettek barátaim. A kirándulások nagyon izgalmasok és jók voltak. Az összes 
közül a biciklis túra volt a legjobb, ami harmadik év végén volt. De nagyon élveztem a Tarzan Parkot is negyedikben. Délutá-
nonként sokat játszottunk a Rózsa kertben is. Játék napokon sokat mókáztunk és játszottunk.  
Nagyon várom már az ötödik osztályt!”  

Márczy Luca Anna  

A legjobb élményem   
Legnagyobb élményem azon a márciusi napon ért, amikor néhány osztálytársammal Tündi nénivel és Ábel bácsival el-
mentünk a liget rejtelmeit felfedezni. Nagyon sok szép vízimadarakat láttunk, majd találkoztunk a gyékény szigetével. 
Mindannyiunk szemében megcsillant a gondolat, hogy igazi lovagokként gyékény fegyvereinkkel megküzdjünk egymás-
sal. Mindannyiunk lelkében lángra kapott a harci kedv. Természetesen nem nyugodott senki amíg a fegyvere oly kicsire 
tört, hogy megvédeni már nem tudtuk magunkat. Ekkor további utunk során egy igazi partizán területre értünk, ahol is-
mét a két csapat összemérte rejtőzködő képességét. Nem volt kérdés számunkra, természetesen a partizánokat képvise-
lők csapata győzedelmeskedett. Ez volt számomra az egyik legkedvesebb a természetben töltött napok közül.  

Müller Máté 

Az első napom az iskolában  
Alig vártam, hogy az óvodai élet után átlépjem az iskola kapuját. Szépem fel volt díszítve az egész iskola. Anyukám kikisért 
ekkor az udvarra az évnyitóra. A tanár nénik nagyon kedvesek voltak, és mikor vége lett az ünnepségnek felmehettünk a 
14-es számú osztálytermünkbe. Sajnos gyorsan teltek múltak az idők és ez idő alatt változtak a tanáraink és a termünk is. 
Második év második félévében egy barátságos tanár néni érkezett hozzánk, aki most is az osztályfőnökünk. Kedves és jól 
tanít, játékosan, gyakorlatiasan. Nagyon megszerette a természetet velünk, az általa szervezett sok-sok kirándulás során, 
amelyek természetesen nagyon tetszettek és igazi szabad madarakként repülhettünk. Nagyon jó volt ez a négy alsós év, s 
remélem a felső osztályokban is ilyen szép emlékek fognak majd születni!  

Abonyi Dorina 

Az én élményem  
Amikor kicsi voltam nagyon várta, hogy iskolás legyek. Érdekelt a tanulás és vágyakoztam, hogy új barátokat szerezzek. 
Az első nap kicsit félve, de átléptem az iskola küszöbét, Nagyon tetszett ez a hely. Találkoztam sok kedves tanárral és 
gyerekkel. Elvarázsolt az osztály, a tanterem és az egész iskola. Nagyon jól éreztem itt az alsótagozatban magam, ahol 
minden nap vártam a következő napot.   

Bíró Bernát 
Az alsós emlékem  
Én nem tudom, hogy milyen volt itt az első osztály, mert csak harmadikban a második félévben csatlakoztam ehhez az 
osztályhoz. Fogalmam sem volt, hogy milyen lesz a csapat és félve hittem azt, hogy kifognak majd közösíteni, de amikor 
beléptem a terembe mindannyian kedvesen fogadtak és ezt az élményt mai napig sem felejtem el. Azóta teltek-múltak a 
napok és egyre jobban szerettem, szeretek itt lenni, menni és felfedezni a kis csapattal, ahogy Tündi néni is mindig azt 
mondja, mi nem csak egy osztály vagyunk, hanem egy csapat.   

Elek Sarolta 
Mi fog hiányozni az alsós négy évemből?  
Nem is tudom igazán mi fog hiányozni, a sok házifeladat, a koránkelés, félelmek a dolgozatok miatt, de talán az osztály-
főnököm fog a legjobban hiányozni. A sok emlék, a kirándulások és sok óvás veszélyektől. Legszívesebben negyedikben 
maradnék, de sajnos mennem kell az ötödik osztályba. A sok együtt töltött időt soha nem felejtem, melyekre mindig szí-
vesen fogok emlékezni: a 4.a a mi kis csapatunkra.  

Marosvölgyi Sára 
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Alsós emlékem  
Hogy is kezdjem, nekem ebben az iskolában harmadikosként kezdődött az emlékek gyűjtése. Mikor megérkeztem ebbe az 
iskolába, kicsit félénk voltam, de pár hét múlva felbátorodtam, mivel igen kedves barátaim lettek és velük együtt megélt 
kirándulásaink mindig jól alakultak. Nekem főképp a csővári túrázás tetszett a legjobban, melyet követett a nőtincsi kirán-
dulás, de bevallom az idei évi királyréti barangolásunk is sok izgalmat nyújtott. Hamar eljött az az idő, amikor közelebb ke-
rültem a felső tagozathoz.                                                                                                                                                 Balla Benjamin 
Iskolás emlékek  
Én másodikosan kerültem ebbe az osztályba. Amikor beléptem az ajtón nagyon izgultam, de felesleges volt, mert mindenki 
kedvesen fogadott. Emlékszem arra, amikor az évnyitón az egyik lány mellé állítottak, akkor el kezdtünk beszélgetni és az-
óta is barátok vagyunk, mely tanáraimnak is köszönhető. Emlékszem a kirándulásokra, közülük a legkedvesebb a Tarzan 
park, ahol sok-sok csúszda fogadott. Minden játékszert, amit csak lehetett meghódítottunk. Szeretek az alsó tagozatba járni, 
de remélem a felsőtagozat is ilyen jó lesz! Őszintén szólva, ha rajtam múlna itt maradnék az alsótagozatban.  

Király Zorka 
A kirándulás  
Négy év alatt, az egyik legnagyobb élményem az volt, hogy az osztálykirándulásunk alkalmából elmentünk királyrétre. A váci 
vasútállomásról indultunk, majd Kismaroson a pöfékelő nyitott vonattal szeltük a vadnyugatra emlékeztető kanyonokat. 
Célpontunkhoz érve meglepetés szerűén ért, hogy egy hatalmas gyalogtúrába találtuk magunkat, melynek során fölbak-
tattunk a kilátóba, ahol még a Kékestető homályát is felfedezhettük. Visszaútunk során már terveztük a tűzgyújtás lehetősé-
geit, ahol mindenki nyársára tűzhette a sütögetni valóját. Kosárból előkerült a jó kis füstöltszalonna, virsli és természetesen 
a mályvacukor. Az energiánk visszanyerése után kezdetét vette egy izgalmas vetélkedő, ahol feltűnt a múmia, a zsákban 
menekülő nyúl, majd „fáklyás menettel” búcsúztunk el a mezőtől, mert sajnos Tündi néni mondta, hogy „a vonat nem vár”.  

Gyetvai Áron 

Nagyon izgalmas kirándulás volt és bármikor szívesen visszamennék.   

Április 11.  Költészet napi Versmaraton a Könyvtárban  
Klasszikusok és kortárs szerzők verseit olvasták fel a gyerekek. Mindenki a kedvenc versét hozta el erre az alkalomra. Na-
gyon tartalmas volt ez a délelőtt: nevettünk és komolyan elgondolkodtunk, meglepődtünk és rácsodálkoztunk. Egy kicsit 
ízlelgettük, hogy a vers: élet. 
  Köszönet a verset olvasóknak és verset íróknak! 
1.b – Buris Beatrix, Varga Noémi, Klein Panna, Koczka Gréta, Kakócz Luca, Czékmány Emma 

3.a –Benedek Harmat, Pap Sebestyén, Horváth-Zara Janka 

4.b – Molnár Maja, Rafa Jázmin, Bermann Zsófia, Márczy Luca 

5.b - Dion Borka, Macska-Fancsali Zselyke, Juhász Eliza, Tar Marci 
6.a – Bodnár Stefánia, Néveri Boglárka 

7.a - Dobos Attila, Réti Bálint, Székely Ádám, Dobrocsi Attila 

7.b - Cs. Nagy Éva, Tar Dóra, Turi Zita 

Könyvtár hírek 
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Hebe Őszi Országos Olvasóverseny 

A csapatversenyen ősszel három csapat indult a 3.b-ből.  A fiúk Kertész Erzsi: Helló, Felség!, a lányok Berg Judit: 

Rumini c. könyvét dolgozták fel. 

Kostyál Mátyás, Bakos Félix, Ottó Péter 4.  

Dion Róza, Bahor Gerda, Szlovák Izabella 14. 

Kalecz Karolina, Schmidt Erzsébet, Marton Anna 15. helyezést ért el. 

Egyéni versenyben Nógrádi Gábor: Segítség értem a kutyám! könyv feldolgozásában Horváth Lilla Katalin 2.b osz-

tályos tanuló 5.helyezést ért el. 

 

 

 

 

 

 

 

 

A Kézműves Szakkör hírei 

Ősszel egy lelkes és kreatív csapat kezdte meg alkotó munkáját a könyvtárban. Természetes anyagok felhasználá-

sával készítettek ajándék és használati tárgyakat a gyerekek. Sokat tanultak a tárgy-

alkotó népművészet technikáiból, amiket ma már egyre kevesebben ismernek, 

például a csuhé- és gyékényfonás, ne- mezelés alapjait. Felfedezhették az apró kin-

csek (magok, termések) értékét s azt hogy milyen csodák születhetnek, ha értő és 

érző szívvel fordulunk a természet fe- lé. 

A közös alkotás formálta kis közösségüket, segítették egymást, tisztelettel néztek a másik alkotására. 

Jó volt együtt lenni!  

 

 

 

 

 

Varga Júlia, Lafkó Lilla, Fitter Enikő, Rafa Jázmin, Szabó Blanka, Molnár 

Maja, Egyed Lilla, Budai Szresen Bianka (4.b), Bahor Gerda, Dion Róza, Pethő Villő (3.b) 

  Könyvtár hírek 
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Sok bátor alsó tagozatos diákunk vett részt az Országos Méh-Ész Logikai Versenyen.  A gyerekek több mint tíz hé-

ten keresztül öt forduló feladatait megoldva mérhették össze tudásukat. A feladatok a Bee-Bot elnevezésű padló-

robothoz kapcsolódtak. Próbára tette a tanulók algoritmikus és logikus gondolkodását is.  

Több tanulónknak is nagyon szép eredményt sikerült elérnie: 

Eredmények: 

1.helyezettek (1-2. korcsoport): Bartal Hanna, Borza Elina, Vas Dorina. 

2.helyezett: Horváth Karolina  

3.helyezett: 3-4.korcsoport: Pach Olivér 3.b 

4.helyezettek: Márczy Gábor, Petőcz Róza 

5.helyezett: Schoffer Tamás 

7.helyezett:  Varga Noémi 

10.helyezett: Tóth Márton 

Gratulálunk Nekik! 
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Nyertes robotika pályázat 

Gratulálunk Vargáné Hajdú Alexa tanítónőnek aki a Miniszterelnökség megbízásából az 

Emberi Erőforrás Támogatáskezelő  által meghirdetett, "Innovatív tanulási környezet ki-

alakítása és komplex tehetségsegítő programok megvalósítása" című pályázati kiírásra,  

Alexa  tanítónő által megírt  RoboPLant című pályázata a Támogató döntése alapján             

1 860 000 Ft vissza nem térítendő támogatásban részesül.  

Csodálatos siker! 

2. osztályosaink ebben a tanévben  több tantárgyból is 4 fordulós orszá-

gos  Böngész versenyen vettek részt csapatban és egyénileg is.   

A következő eredmények születtek: 

Matematika csoportos verseny: Borza Elna, Petőcz Gergely 1.hely 

Természetismeret csoportos Bartal Hanna, Bugyinszki Marcell 2.hely. 

Madarak és fák napja: Petőcz Róza, Bíró Emma és Borza Elina 3.hely 

Nyelvtan egyèni: Horváth Lilla 3.hely 

Matematika egyéni: Bugyinszki Marcell 12.hely, Horváth Karolina 6. 

Hely. 

Sokat dolgoztak a versenyfeladatokon, gratulálunk nekik! 


